
     C.A.T. Afholde ordinære Kongres Lørdag d. 24. 06. 2023   på Rudkøbing Skudehavn. 

 

Henning bød velkommen til alle. Også til damerne der overværede åbningen . 

Det er dejligt at så mange er mødt op. Bestyrelsen og jeg håber at alle må få et per gode dage  

Her på Skudehavnen. 

Punkt 1. Valg af dirigent. Ingemann blev valgt. Han takkede for tilliden. 

                Han konstanterede  at kongressen var lovlig. 

Punkt 2. Valg af stemmetællere.     Man valgte revisorerne. 

Punkt 3. Formanden har ordet. 

Velkommen endnu en gang. 

Jeg syntes vi skal synge vores sang, hvilket blev gjort 

Så skal vi holde 1 minut stilhed, hvor vi skal mindes afdøde Bent Salminen Kolind Æresmedlem 

kreds 6. 

Ingemann ; Skal vi ikke lige få styr på vores delegater. Kreds 2 = 1     Kreds 4 = 1    Kreds 5 = 2   

Kreds 6 = 1   kreds 7 = 1   Kreds  8  = 1. I alt 7 stk. 

Ingemann ; Så kommer vi til Landsformandens beretning. 

Hvad er der sket siden sidste kongres på Rømø, Koronaen har heldigvis sluppet sit tag så vi kan 

leve et mere normalt liv igen. Det er nu besluttet   at alle dem plus 65 kan få en vaccination efter 

1. Oktober. 

Dem der har fået penge af staten grundet omsætnings nedgang på grund af Koronaen, har jo 

skullet afregne her i foråret, og det har nok været hård for nogle af vore medlemmer, har man fået 

lønkompensation skal det også indberettes til skattevæsenet, så det kommer med på 

selvangivelsen. Klagenævn for Taxi hjemmehørende i Viborg. Der skulle være afholdt et møde her 

først i Maj, men det blev aflyst og Jesper har ikke fået nogen Begrundelse, han regner med at det 

bliver i August så vi må vente og se , der skal vælges en formand. Der har været 4 klager de første 

3 år. Man skal f.eks. tage stilling  til en sag hvor en kunde har bestilt en Taxi til afhentning kl. 02,00 

om natten til lufthavnen og man glemmer ,eller kommer for sent, hvor dan kompenserer man så 

kunden. C.A.T. arbejder stadigvæk for en revision af Taxi loven ,Det skulle ske 3 år efter loven blev 

vedtaget. Jesper arbejder med at få fjernet priserne på siden af taxierne, for det første er der 

ingen der ser dem, og for det andet er det dyrt at få dem skiftet, der er jo kun vognmanden til at 



betale. Forbrugerrådet vil gerne beholde dem, men de skal jo heller ikke betale. Prisen på 

Taxikørsel Skal også kunne reguleres hvis brændstof                                                                                                                            

priserne stiger, ligesom andre hæver priserne når råvarerne stiger. Nu hvor jeg taler 

brændstofpriserne er de heldigvis faldet hen over året. Jeg er på medlemmernes vegne glad for at 

det lykkedes at få trafikselskaberne til at kompensere for de høje priser, men det var et langt sej 

træk, at få dem til at betale den merudgift så Vognmændene bedre kunne få det til at hænge 

sammen. 

Ventetiden på at få udstedt et førerkort fra færdselsstyrelsen er et stort problem det kan ikke 

passe at der skal gå 8-10 uger for at få det udsted .I gamle dage kunne man gå til kommunen og få 

et ,det tog 10-15 minutter. 

Vi har haft 2 møder  i Hovedbestyrelsen siden kongressen sidste år, det er ikke mange, men vi er 

tit i dialog med hinanden over telefonen. Jeg taler også en del med Jesper for at høre hvad der 

rører sig Politisk. Jeg har også deltaget i 2 generalforsamlinger i kredsene, det er dejligt at mødes 

med vore medlemmer og hører hvad der sker rundt omkring i foreningerne. Jeg har også deltaget i 

samtlige møder i N .T. s entreprenørudvalg  sammen med Mogens og Godi og syntes vi har en god 

dialog. På det sidste møde ved NT. Talte vi om samkørsel i private biler, og det var på grund af at 

man ville skære ned på rute kørslen på de små ruter. Her var de så inde på at bla. Studerende 

kunne køre sammen, men det advarede vi om fra CAT. For hvis der bliver betalt for at køre med, 

og der sker en ulykke er der stor risiko for at forsikrings selskaberne ikke vil betale, men det bliver 

spændende at  følge, hvad der sker med det. Holstebro   kommune vil nedlægge deres bybusser, 

når kontrakten udløber, og det betyder så det skal køres med flex eller Taxi, og det kan nemt 

skabe mangel på vogne. 

Til slut tak til hovedbestyrelsen for et godt samarbejde i året der er gået, og ligeså til de 2 

revisorer. Jeg skulle hilse fra Jesper Højde og sige tak for et godt samarbejde og en god kongres. 

Ingemann. Kan formandens beretning godkendes ,  det blev den. 

Punkt ; 4 Fremlæggelse  af årsregnskab  til godkendelse. Samt fastlæggelse næste års kontigent. 

Henning.  Betalende medlemmer der er kommet 46.400 kr. ind mod sidste år 50.600 kr. Så har vi 

mødeudgifter på 60.784 kr.  mod 56.006 kr sidste år. administrationsomkostninger  0 kr. i år mod 

6.750,00kr. sidste år Driftresultat 14.384,00 kr. mod 5.406,00 kr. sidste år. Andre Finansielle 

omkostninger 724,00 kr. mod 1.487,00 kr. sidste år. Resultat før skat 15.871,00 kr. i år mod  

6.893,00 sidste år Kasse beholdning i år. 166.065,00 mod 180.854,00 sidste år. Så er der udgift til 

Kongres 2022/23  kr. 36.361 kr. 2021/22 31.492 kr. Udgift bestyrelsesmøder 10.584 kr. Udgift til 

Udvalgsmøder 5.945 kr. udgift til Generalforsamling 3.610kr. 

Vi har jo ændret vedtækterne så det er vores revisorer der ordner regnskabet, så vi sparer 

revisoren.  



Ingemann ; skal I have noget tid til at kikke på regnskabet. 

Det der undrer mig er at at vi bruger mere på møder og kongres end vi for ind ( Jer fik ikke noteret 

navnet på vedkommen,) Henning Kongressen sidste år var jo også utrolig dyr, Det der sker er at 

hovedbestyrelsen får 1.500 kr om året for at sidde i hovedbestyrelsen i vederlag, Delegaterne får 

1.840,00 kr.  

Ingemann ; Er man tilfreds med  svaret. Man spørger om det er nødvendigt at holde så mange 

møder. Ingemann. Det er svært når der ikke er flere medlemmer, så kommer der ikke så mange 

penge ind. Vi kan godt lade være med at holde møder, men skal man bare lade stå til, og lade de 

andre om det, eller skal man kæmpe det man nu engang kan. Ingemann mente at vi allerede nu 

skulle beslutte at vi ville holde næste års kongres på skudehavnen, det udløste en del diskusion om 

det ikke var tid til at holde det i nordjylland, og tidspunktet på året var også til debat, men man 

udskød det til senere. 

Ingemann; Kan vi godkende regnskabet. Det blev godkent. 

Punkt ; 5 Eventuelle forslag fra bestyrelsen  eller kredsene. Lovændring af C.A.T ,s Vedtægter 

Der er ikke kommet nogen forslag, og kontigentet er uændret. 

Punkt 6 ; Orientering om valg af kredsformænd samt disses Stedfortrædere. 

Kreds 2.  Finn   Kreds 4 Morten    kreds 5.    Johnny Andersen   Kreds 6.   Klaus Sørensen   Kreds 8.   

Mogens Nielsen 

Punkt 7. Valg af C.A.T. s Landsformand. - Alle ulige år.  Ingemann ;  Henning er villig til genvalg så 

jeg foreslår ham. Der klappes. Så Henning er genvaldt. Henning Takkede for valget . 

Punkt 8. Valg af Næstformand. Alle lige år. ( så det er ikke aktuelt.) 

Punkt 9 ; Valg af 2 kritiske revisorer. For en 2 årig periode Med skiftevis val hver andet år   

Ingemann; er I villige til genvalg, det var de. 

Punkt 10 ; Valg af 2 kritiske revisorsuppleanter. Hans Jørgen og Mogens Grønningen Blev genvalgt. 

Punkt ; 11 Eventuelt.  

Der var ikke noget under aktuelt, det havde man ordnet indimellem. 

 

 

                                                                                                                           Referat ved Finn K. Larsen. 



 

       

       

   

 

 

 

 

 

 

 


